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There is one question that you will definitely be asked in any job interview, a question for which you should always prepare a response. That is: “Do you have any questions for me?”

这是个在面试中肯定会被问到的问题，一个你应该准备好回应的问题。那是“你有什么问题要问我吗?”

In this Business English Podcast lesson, we will focus on how to deal with this question. We’ll talk about what interviewers expect from you and we’ll emphasize the importance of preparation. We’ll also study how you can use this opportunity to “interview the interviewer” – that is, to find out whether the company is a good fit for you. Meanwhile, we’ll talk about how, for the interviewer, this is a chance to put your company in the best possible light.

在这节商务播客中，我们来关注下如何处理这个问题，我们会谈下面试官想听到什么样的回答。我们也强调准备的重要性。我们还会研究下如何利用这个机会来“给面试官面下试”，也就是，看所面试的公司是否适合你。同时，我们也会谈下，从面试官的角度，如何利用这个机会来最好地展示公司。
In the listening, we will return to Yala Santos’ interview. Remember, she is an HR specialist at a manufacturing company who is interviewing for an HR manager position in a business unit of a fast moving consumer goods company, Fun Beverages International.

我们会继续听 Yala Santos的面试。她是一家生产工厂的人事专家，她正在面试一家快速消费品公司Fun Beverages International的人事经理职位。
Listening Questions:

1) What is Yala’s first question for the interviewer?

2) How does the interviewer respond?

3) Yala’s second question is a little tougher – what does she ask?
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